
احتمال مي رفت که پرس�پوليس و استقلال 
در يک چه�ارم نهاي�ي ليگ قهرمانان آس�يا 
ب�ه ه�م بخورن�د، ام�ا قرع�ه پرس�پوليس 
الدحي�ل ب�ود و قرع�ه اس�تقلال هم الس�د 
تا دربي س�رخابي هاي ايران ب�ه مرحله بعد 
موکول ش�ود، البته به ش�رط آنك�ه بتوانند 
از اي�ن مرحل�ه ج�ان س�الم ب�ه در ببرن�د. 
روي کاغذ قرعه شاگردان ش��فر ساده تر از ياران 
برانکو است، اما بدون ش��ک تيم هاي حاضر در 
يک چهارم نهايي حريفان ساده اي نيستند که به 
سادگي قيد حضور در نيمه نهايي ليگ قهرمانان 
آسيا را بزنند و همين انگيزه براي تدارک ديدن 

ديداري سخت در اين مرحله کافي است. 
   حريف قدر تكراري 

پرس��پوليس در پي تکرار موفقيت سال گذشته 
است و رؤياي قهرماني در سر مي پروراند، اما کار 
قرمزپوشان در اين مرحله به مراتب سخت تر از 
مراحل قبلي است. شاگردان برانکو که به عنوان 

صدرنشين گروه C به يک هشتم راه يافته اند، با 
وجود شکست 3 بر 2 در امارات موفق شدند در 
آزادي با کسب پيروزي 2 بر يک الجزيره را کنار 
بزنند و ب��ه يک چهارم صعود کنن��د. با اين حال 
اين تيم براي رس��يدن به نيمه نهايي بايد از سد 
حريف سرسختي چون الدحيل عبور کند، تنها 
تيمي که با 18 امتياز و بدون باخت به يک هشتم 
راه يافته و با دو ب��رد پرگل براب��ر العين امارات 
جواز حضور در يک چهارم را کس��ب کرده است. 
الدحيل قدرتمند که امسال بازي هاي خود را با 
نتايج پرگل پشت سر گذاشته، تلفيقي از لخويا و 
الجيش سال گذشته است که موفق شد امسال 
با کسب 60 امتياز از 19برد و سه تساوي، بدون 
باخت و فاصله اي 11 امتيازي با تيم دوم جدول 
قهرمان ليگ قطر ش��ود. آخري��ن باخت حريف 
پرس��پوليس در يک چهارم نهايي ليگ قهرمان 
آس��يا به 36 ديدار قب��ل )پيش از ش��روع ليگ 
ستارگان قطر( بازمي گردد که يک بر صفر مغلوب 

الغرافه قطر مي شود و بعد از آن ديگر رنگ باخت 
به خود نمي بيند. مصاف پرسپوليس با الدحيل، 
تيمي که در مرحل��ه گروهي اي��ن رقابت ها دو 
مرتبه از سد ذوب آهن ديگر نماينده ايران در اين 
مسابقات گذشته، تکرار بازي پرسپوليس و لخويا 
)الدحيل( در يک هش��تم نهايي ليگ قهرمانان 
آسياست، ديداري که در تهران با تساوي بدون 
گل )به لطف پنالتي که طارمي از دست داد( تمام 
ش��د، اما در قطر با برد يک بر صف��ر ياران برانکو 
همراه بود و جواز حض��ور در يک چهارم نهايي را 
براي پرسپوليس امضا کرد تا شاگردان بلماضي 
با کينه قطري خود را آماده مصاف ششم شهريور 
کنند. البته برانکو ب��ا وجود اينک��ه تأکيد دارد 
الدحيل سخت ترين قرعه براي تيمش بوده، اما به 
موفقيت در اين مرحله اميد زيادي دارد: »در ليگ 
قهرمانان آسيا همه حريفان قدرتمند هستند، اما 
الدحيل سخت ترين حريف ممکن بود. با وجود 
اين اميد زيادي ب��راي صعود داري��م، خصوصاً 

که در بازي دوم هواداران نيز کنار ما هس��تند و 
باز هم مي توانيم با آنها جش��ن صعود بگيريم.« 
گرشاس��بي اما تأکي��د مي کند ک��ه تيمش کار 
سختي برابر الدحيل دارد. همانطور که نماينده 
پرسپوليس در مراسم قرعه کشي نيز تأکيد کرد 
که الدحيل به مراتب قدرتر از لخوياست. جالب 
اينجاست که اس��ماعيل احمد، نمايند الدحيل 
گفته که در اين مرحله پرسپوليس را به استقلال 

ترجيح مي دادند. 
   فرصت طلايي براي استقلال

استقلال اما برخلاف رقيب ديرينه خود با حريف 
ساده تري ديدار مي کند به طوري که شفر آلماني 
بعد از مشخص ش��دن قرعه تيمش اعتراف کرد 
که مشکلي با السد ندارد: »کار پرسپوليس کمي 
سخت است، اما قرعه ما قرعه خوبي است. بازي 
با السد به مراتب براي ما آسان تر از الدحيل است. 
آنها با حض��ور ژاوي به تي��م قدرتمندي تبديل 
شده اند. س��عي مي کنيم در تهران نتيجه  خوبي 
بگيريم ک��ه در قطر ب��ا خيال راحت ب��ه ميدان 
برويم.« با وجود اين، الس��د حريف دس��ت و پا 
بسته اي نيس��ت. نماينده قطري ها که به عنوان 
تيم دوم از گ��روه C به يک هش��تم راه يافته در 
نخستين ديدار با سرخپوشان در گروه C به برد 
3 بر يک دست يافت، اما در بازي دوم در آزادي 
يک بر صفر باخت. اين تيم با يک برد برابر الاهلي 
عربستان به اين مرحله راه يافت و حالا با کينه اي 
که از سال گذشته از آبي پوشان دارد در پي کنار 
زدن اس��تقلال ب��راي راه يافتن ب��ه نيمه نهايي 
است. آبي ها سال گذش��ته با هدايت منصوريان 
در پل��ي آف و براي صع��ود به مرحل��ه گروهي 
الس��د را کنار زده بودند. ي��اران ژاوي و مرتضي 
پورعلي گنجي در تهران با وجود تساوي در طول 
120 دقيقه در ضربات پنالتي مغلوب شدند و حالا 
به دنبال گرفتن انتقام از استقلال هستند. ژاوي 
به عنوان يکي از مهم ترين ستاره هاي فوتبال دنيا 
قرار است در کمتر از دو س��ال براي سومين بار 
وارد ورزشگاه آزادي شود که اين مي تواند اتفاقي 
جذاب براي هواداران فوتبال ايران باشد، هرچند 
که اين ستاره اسپانيايي خاطرات خوبي از حضور 
در اين ورزش��گاه نداش��ته، اما به نظر مي رس��د 
السدي ها سعي دارند خود را آرام نشان دهند، به 
طوري که عبدالله البريک، مدير تيم السد با ابراز 
رضايت از قرعه اي که به نام تيمش بيرون آمده، 
گفته که شناخت خوبي از استقلال داريم. محمد 
غلام، مدير باشگاه السد هم مي گويد که استقلال 
قرعه منصفان��ه اي بود. حالا بايد ديد اس��تقلال 
به راس��تي قرعه منصفانه اي براي السد است يا 
تيمي که نماينده قطري بار ديگر توان رد شدن 

از آن را ندارد!

فردا، آغاز مرحله مقدماتي ليگ ملت هاي واليبال
فرانسه اولين امتحان سخت ايران

مرحله مقدماتي رقابت هاي ليگ ملت هاي واليبال در حالي از عصر فردا 
آغاز مي شود که تيم ملي کش��ورمان در ششمين دوره حضور خود در 
اين مسابقات در اولين گام بايد به مصاف فرانسه مدافع عنوان قهرماني 

رقابت ها برود.
ايگور کولاکوويچ بعد از ناکامي در ليگ ملت هاي سال گذشته دست به 
جوانگرايي در ترکيب تيم ملي زد و حالا ايران با تلفيقي از باتجربه ها و 
جوانان چهره اي متفاوت تر نسبت به شش دوره گذشته دارد. شاگردان 
کولاکوويچ پيش از شروع رقابت ها در اردوي تدارکاتي صربستان دو بار 
به مصاف تيم ملي اين کش��ور رفتند که حاصل آن يک پيروزي و يک 
شکس��ت بود. نکته جالب در خصوص اين دو ديدار اينکه پيروزي در 
بازي اول با ترکيب جوان تيم به دست آمد تا آنها توانايي هاي خود را به 
سرمربي نشان دهند. با اين حال فرانسه ميزبان، تيمي نيست که بتوان 

از کنار ديدار با آن به راحتي گذشت.
  خروس ها در انديشه انتقام

ش��اگردان اس��تفان تيليه از همين اولين روز مس��ابقات به فکر تکرار 
بازي هاي درخشان فصل قبل و قهرماني در مسابقات هستند. آنها انگيزه 
بالا و لازم را هم مقابل ايران دارند، چراکه در جام قهرمانان قاره ها مقابل 
ملي  پوشان شايسته کشورمان 3 بر 2 مغلوب شدند و حالا مي خواهند 
در زمين خودشان علاوه بر انتقام شکست خود براي ساير رقبا هم خط و  
نشان بکشند. در آن سوي ميدان هم البته تيم ايران قرار دارد، تيمي که 
طي شش دوره گذشته هميشه باعث تعجب کارشناسان واليبال دنيا 
شده است. مردان کولاکوويچ پيش از اين نيز از حريفان سخت بازنده 
ساخته بودند و در اين دوره هم مي توانند از فرانسه يک مغلوب بزرگ 

بسازند، حتي در زمين خودش. 
ديدار تيم ملي کشورمان مقابل فرانسه از ساعت 22 و 30 دقيقه جمعه 
در سالن واليبال شهر روآن برگزار مي شود، ديداري که مي تواند نقش 

تعيين کننده اي براي مهمان و ميزبان داشته باشد.
  مصاف با استرالياي متحول شده

حريف بعدي ملي پوش��ان واليبال کش��ورمان در هفته اول مسابقات 
استرالياست، تيمي که آخرين پيروزي اش مقابل ايران به سال 2012 
برمي گردد و بعد از آن تبديل به حريفي هميش��ه بازن��ده براي ايران 
شده است. البته بايد توجه داشت که استرالياي اين دوره از مسابقات 
با استرالياي پنج سال قبل تفاوت هاي فاحشي دارد و دست کم گرفتن 
اين تيم از سوي شاگردان کولاکوويچ بزرگ ترين اشتباه ممکن خواهد 

بود.
اس��تراليايي ها در ديدارهاي گذش��ته خود ثابت  کرده اند که حريفي 
مفت باز نيس��تند و حتي ايتالياي پرمدعا را با شکست بدرقه کرده اند. 
ديدار ايران و استراليا ساعت 19 و 30 دقيقه روز شنبه پنجم خرداد ماه 

برگزار مي شود.
  ديدار سنتي آسيا در ليگ ملت ها

شاگردان کولاکوويچ آخرين بازي هفته اول خود را از ساعت 17 و 30 
دقيقه يک شنبه ششم خرداد ماه مقابل ژاپن برگزار مي کنند. ژاپني ها 
نيز طي چند سال گذش��ته هميش��ه مقابل ايران مغلوب بوده اند، اما 
شرايط ليگ ملت ها شرايطي متفاوت است و بايد هوشيار بود. به هر حال 
ديدار ايران و ژاپن بازي دو قدرت واليبال آسياس��ت و حساسيت هاي 

خاص خود را دارد.
پيروزي بر اس��تراليا و ژاپن مي تواند حکم صعود ايران به مراحل بالاتر 
را امضا کند، امتيازهايي که به دس��ت آوردن آنها اص��لًا دور از انتظار 

نيست.
      

مرحله مقدماتي رقابت هاي ليگ ملت ه��اي واليبال با حضور 16 تيم 
آغاز مي شود و پس از مشخص شدن شش تيم برتر دور گروهي، مرحله 

نهايي از سيزدهم تير ماه پيگيري مي شود. 
در مرحله نهايي که به ميزباني فرانسه برگزار مي شود پنج تيم به همراه 
ميزبان رودرروي هم قرار مي گيرند و در نهاي��ت هفدهم تيرماه ليگ 
ملت هاي واليبال 2018 با معرفي قهرمان به پايان مي رسد. لازم به ذکر 
اس��ت در مرحله مقدماتي هر تيم 15 بازي برگزار مي کند و در نهايت 

تيم هاي برتر براي حضور در مرحله نهايي راهي فرانسه مي شوند.

برانکو تجربه رويارويی با قطری ها را دارد 
قرعه کش��ي يک چه��ارم نهاي��ي لي��گ 
قهرمانان آس��يا در حالي برگزار شد که 
احتمال برخورد س��رخابي هاي پايتخت 
وجود داشت، اما در نهايت دو تيم عربي 
حري��ف تيم ه��اي ايراني ش��دند. دربي 
آس��يايي حساس��يت هاي خاص خود را 
داش��ت، ولي حداقل خيالم��ان از بابت 
صعود ي��ک تيم ايراني راح��ت بود. حالا 
براي اينک��ه فوتبال ايران ي��ک نماينده 
در بين چهار تيم برتر قاره داش��ته باش��د، احتم��الات زيادي وجود 
دارد. از يک سو پرسپوليس بايد با الدحيل قطر روبه رو شود و از سوي 
ديگر استقلال هم حريف السد شده، با اين تفاوت که کار پرسپوليس 
سخت تر از استقلال اس��ت. سرخپوش��ان در مرحله گروهي با السد 
همگروه بودند و از آنجا که تيم هاي عربي معمولاً با يک استايل ثابت 
بازي مي کنند، مي توان گفت که تيم برانکو تجربه خوبي از رويارويي 
با تيم هاي قطري دارد. الدحيل هم در همان مرحله با يک تيم ايراني 
)ذوب آهن( بازي کرد و آنها ه��م تجربه بازي با تيم هاي کش��ورمان 
را دارند. علاوه بر اين قطع��اً الدحيل با يک آناليز دقيق به اس��تقبال 
پرس��پوليس مي آيد. عملکرد اين تيم نش��ان مي دهد که الدحيل به 
سختي گل مي خورد تا جايي که با 18 امتياز به مرحله حذفي رسيده 
است. برخلاف تيم قطري، پرسپوليس به راحتي از مرکز خط دفاع گل 
مي خورد، گل هايي که قرمزها از الجزيره و السد دريافت کردند، ضعف 
دفاعي پرسپوليس را نش��ان داد. اس��تقلال به مراتب شرايط بهتري 
پيش رو دارد. آبي ها با صدرنشيني به مرحله حذفي صعود کرده اند. با 
وجود اين نمي توان تيم هاي عربي را دست کم گرفت، به ويژه که السد 
ش��ناخت دقيقي از فوتبال ايران دارد. آبي پوشان به سختي اجازه باز 
شدن دروازه شان را مي دهند و اين مسئله مي تواند برگ برنده استقلال 
باشد. با يک آناليز دقيق مي توان برنامه هاي السد را خراب کرد. در اين 
بين فاصله زماني اي که بين مرحله يک هشتم و يک چهارم نهايي وجود 
دارد شرايط را براي تيم ها س��خت  مي کند، به ويژه که سرخابي هاي 
ايران ملي پوش��انی  در جام جهاني خواهند داش��ت. خستگي بدني و 
حتي روحي پس از جام جهاني روسيه مي تواند روي عملکرد بازيکنان 

پرسپوليس و استقلال در ليگ قهرمانان تأثيرگذار باشد. 

هواي زنان ورزشکار را داشته باشيد
 دروازه بان تيم ملي فوتسال بانوان از مسئولان 
خواست تا حمايت بيشتري از ورزش زنان 
داشته باش��ند. ليلا خدابنده لو در گفت وگو 
با ايس��نا ضمن اشاره به مش��کلات موجود 
اظهار داش��ت: »اس��تعدادهاي زي��ادي در 
فوتسال وجود دارد که شايد به دليل برخي 
کم توجهي ها ناشناخته باقي بمانند. متأسفانه تلاش کمي براي شکوفايي 
اس��تعدادها صورت مي گيرد. از اين خلأ که بگذريم، تازه مي رس��يم 
به وضعيت س��الن ها، بدون شک تعداد س��الن هاي فوتسال موجود و 
سانس هايي که به بانوان اختصاص داده مي شود، پاسخگوي ورزشکاران 
اين رشته نيست. زنان براي ديده شدن در رشته هاي مختلف ورزشي به 
حمايت و نگاه ويژه مسئولان نياز دارند. با نگرش هاي فعلي نمي توان 

انتظار داشت که ورزش بانوان جايگاه اصلي خود را پيدا کند.«

 مجلس تحقيق و تفحص
 از باشگاه هاي صنعتي را هم کليد بزند

ديروز در حالي همه حواس ها به قرعه استقلال و پرسپوليس در يک چهارم 
نهايي ليگ قهرمانان بود که افشاي پيشنهاد 5 ميلياردي امير قلعه نويي به 
سپاهان کمتر مورد توجه قرار گرفت. رقمي که نشان مي دهد مسئولان 
باشگاه سپاهان همانطور که شنيده مي شد برخلاف يکي، دو فصل اخير که 
سياست رياضت اقتصادي را در هزينه هاي تيمداري در پيش گرفته بودند، 
براي فصل جديد دوباره به همان سياست گذشته شان بازگشته اند. آنها 
براي عقد قرارداد با قلعه نويي اين بار با گشاده دستي وارد بازار نقل و انتقالات 
شده اند تا مانند ابتداي دهه 90 با قراردادهاي ميلياردي يکي از تيم هاي 

پرخرج فوتبال ايران باشند. 
البته ناکامي هاي چند فصل اخير زردپوشان و دور شدن سپاهان از جمع 
مدعيان در سياست جديد مديران اصفهاني تأثيرگذار بوده است. در چنين 
شرايطي رويکرد جديد باشگاه سپاهان در فصل نقل و انتقالات بايد مورد 
توجه جدي نهادهاي نظارتي و بازرسي قرار گيرد، به خصوص که هزينه هاي 
چندصد ميلياردي از بيت المال در فوتبال يکي از دغدغه هاي اهالي فوتبال 
و نمايندگان مجلس در سال هاي اخير بوده، هزينه هايي که خروجي آن 
پرونده قطور فساد در فوتبال است که توسط نمايندگان مجلس تهيه شد. 
در چنين شرايطي به نظر مي رسد عملکرد باشگاه هاي صنعتي چون باشگاه 
سپاهان بايد به دقت زير ذره بين قرار گيرد. بديهي است که در سال هاي 
جاري همواره همه نگاه ها به دو تيم استقلال و پرسپوليس بوده و مديران 
سرخابي پايتخت درباره قراردادهاي ميلياردي شان مورد بازخواست قرار 
گرفته اند، اما در مقابل کمتر کسي سراغ مسئولان باشگاه صنعتي رفته 
است. حياط خلوت باشگاه هاي صنعتي تا جايي است که در بخش هاي 
مختلف پرونده فساد در فوتبال که توسط نمايندگان مجلس گذشته تهيه 
شده، کمتر اشاره اي به حيف و ميل بيت المال و فساد در تيم هاي صنعتي 
کشور شده است. باشگاه هايي که با توجه به اين حاشيه امن بدون اينکه زير 
ذره بين نهادهاي قضايي و بازرسي باشند در حال فعاليت هستند. اين عدم 
بازرسي و نظارت دقيق در استفاده از بودجه هاي دولتي سبب شده تا امسال 
باشگاهي مانند سپاهان با بودجه اي کلان وارد بازار نقل و انتقالات شود و در 
اولين قدم هم با مربي اي قرارداد ببندد که پيشنهادي 5 ميلياردي روي ميز 
مديريت اين تيم گذاشته، رقمي که بيشتر از دو برابر بودجه سالانه اي است 

که کميته ملي المپيک براي کشتي در نظر گرفته است! 
با چنين شروعي از سوي سپاهان در بازار نقل و انتقالات به نظر مي رسد 
اين تيم اصفهاني با تأييد مسئولان بالادستي در کارخانه فولاد مبارکه، 
دغدغه اي  برای خرج کردن پول در فصل جاري ندارد و ش��ايد به همين 
دليل است  که چند بازيکن نامدار استقلال و پرسپوليس با پيشنهادهاي 
اغواکننده سپاهان براي فصل آينده روبه رو شده اند تا در ليگ هجدهم در 
اصفهان توپ بزنند. به طور قطع چنين رويکردي در بازار نقل و انتقالات 
سبب افزايش بي ضابطه صفرهاي قرارداد بازيکنان مي شود و زمينه را براي 
رشد غيرمنطقي رقم قراردادها آماده مي کند. در چنين شرايطي به نظر 
مي رسد عملکرد مالي باشگاه هاي صنعتي   مانند سپاهان، ذوب آهن، سايپا، 
پيکان و فولاد هم بايد مانند باشگاه هاي استقلال و پرسپوليس  زير ذره بين 

نهادهاي قضايي و نظارتي قرار گيرد. 
همچنين وزارت صنعت، معدن و تجارت به عنوان مالک اين باش��گاه ها 
بايد مورد سؤال جدي نمايندگان مجلس و نهادهاي بازرسي قرار بگيرد. 
با انتصاب محمد دادکان رئيس سابق فدراسيون فوتبال به عنوان مشاور 
ورزشي وزير صنعت که يکي از مخالفان قراردادهاي ميلياردي شناخته 
مي شود، اين اميدواري به وجود آمده بود که دوران حيف و ميل صنعتي ها 
از جيب بيت المال در فوتبال به پايان رسيده است، اما با ورود عجيب باشگاه 
سپاهان به فصل نقل و انتقالات و امضاي قراردادي نزديک به 5 ميليارد  با 

امير قلعه نويي گويا اين اميدها در حال رنگ باختن است. 
به همين خاطر ضروري است همانطور که مجلس طرح تحقيق و تفحص از 
استقلال و پرسپوليس را در برنامه خود قرار داده، براي بررسي کارنامه مالي 
و هزينه هاي باشگاه هاي صنعتي هم کميته تحقيق و تفحصي تشکيل شود. 
اقدامي که مي تواند به شفافيت مالي فوتبال کمک کند و جلوي حيف و ميل 
و گشاده دستي هايي را که تيم هاي صنعتي از جيب کارگران کارخانه ها براي 

بستن قراردادهاي ميلياردي با فوتباليست ها مي کنند، بگيرد. 

 بازتاب پرچمداري ساره جوانمردي
کميته بين المللي پارالمپيک )IPC( خبر انتخاب پرچمدار کاروان ايران 
در بازي هاي پاراآس��يايي 2018 را در وب س��ايت خود منتشر کرد. اين 
سايت با اعلام اين خبر در مطلب خود نوشت که جوانمردي در رقابت هاي 
تيراندازي قهرماني جهان در کره جنوبي عملکرد درخشاني از خود ارائه 
کرد و نقش مهمي در کس��ب س��ه طلا و يک نقره کاروان ايران داشت. 
کميته ملي پارالمپيک همچنين با اش��اره به پرچمداري س��ميرا ارم در 
مراس��م اختتاميه عنوان کرد که کميته المپيک ايران براي نخستين بار 
هم پرچمدار افتتاحيه و هم اختتاميه بازي هاي آسيايي را به بانوان داده 
است. بازي هاي پاراآسيايي 2018 در روزهاي 14 تا 21 مهر در جاکارتا 

برگزار مي شود. 

تکواندو هم مي خواهد  مثل فوتسال
 قهرمان آسيا شود

س��تاره تکواندوي تيم ملي بانوان ايران در گفت وگويي مفصل از مسائل 
جالب زندگي و نحوه تمريناتش صحبت کرده است. تيم ملي تکواندو اين 
روزها در ويتنام آماده نبرد مي شود. تيم تحت هدايت مهرو کمراني تشنه 
پيروزي و قهرماني است و در اين ميان کيميا عليزاده بخشي از پروژه حمله 
به سوي جام قهرماني است. عليزاده در بخشي از مصاحبه  اش گفته است: 
»همه ما مي خواهيم تيم ملي مان براي اولين بار در تاريخ تکواندوي بانوان 
روي سکوي قهرماني آسيا بايستد. فکر مي کنم قهرماني تيم ملي فوتسال 
بانوان در جام ملت هاي آسيا انگيزه تيم ملي تکواندو را بيشتر کرده و ما هم 

مي خواهيم اين شادي را براي مردم دوچندان و تمديد کنيم.«
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با يک گوني مدال، حقوق نمي گيرم
 ملي پوش کاراته ايران از عدم پرداخت حقوق 
ماهانه توسط صندوق حمايت از ورزشکاران 
گلايه کرد. سجاد گنج زاده تاکنون مدال هاي 
زيادي براي کاراته کشورمان به ارمغان آورده، 
اما در گفت وگ��و با فارس از ع��دم پرداخت 
حقوق انتقاد کرد: »پنج مدال جهاني دارم، 
اما صندوق حمايت از قهرمانان چه کاري براي من انجام داده اس��ت؟ 
هيچ حقوقي دريافت نمي کنم. رشته ما المپيکي شده، يک گوني مدال 
گرفته ام اما هيچ حقوقي از اين صن��دوق دريافت نکرده ام. مدتي قبل 
شنيده بودم ورزشکاراني که المپيکي نيس��تند اگر سه مدال جهاني 
کسب کنند به آنها حقوق تعلق مي گيرد.   به آنجا رفتم، اما متأسفانه با من 
خيلي بدرفتاري شد. حالا هر زماني که از مقابل دفتر صندوق حمايت از 

قهرمانان رد مي شوم، حس و حال بدي به من دست مي دهد.«

فريدون حسن

سعيد احمديان

هديه دختران فوتساليست به رئيس جمهور
  سه شنبه شب حسن روحاني در ديداري صميمي با ورزشکاران شرکت 
کرد و در اين مراسم از برخي قهرمانان و مدال آوران تجليل به عمل آمد. در 
بخش تجليل از زنان فوتساليست که چند روز قبل عنوان قهرماني آسيا را 
به دست آورده بودند، اعضاي اين تيم هديه جالبي به روحاني اهدا کردند. 
فرشته کريمي و نسيمه غلامي به عنوان نمايندگان تيم ملي فوتسال زنان 
پيراهن امضا شده تيم خود توسط همه بازيکنان را در قاب عکسي قرار دادند 
و آن را به رئيس جمهور اهدا کردند. در اين مراسم فرشته کريمي، بازيکن 
سرشناس تيم ملي فوتسال زنان هم صحبت هايي درباره مشکلات بانوان در 

ورزش بيان کرد که با واکنش هاي جالب رئيس جمهور مواجه شد. 

جلال چراغپور 

 کارشناس فوتبال

قرعه سخت پرسپوليس، مسير راحت تر استقلال
نگاهي به قرعه سرخابي ها در يک چهارم نهايي ليگ قهرمانان

قضاوت يک رفتگر در جام جهاني
 يکي از عجيب ترين اتفاق��ات جام جهاني 
روس��يه قض��اوت ي��ک رفتگ��ر در اي��ن 
رقابت هاست. با اينکه انتخاب داوران براي 
س��وت زدن در جام جهاني از سوي فيفا با 
س��خت ترين آزمون ها انجام مي ش��ود، اما 
گابريل ويکتوريا موفق شده تمامي امتحانات 
را با موفقيت پشت سر بگذارد. ويکتوريا همان رفتگر پانامايي است که 
همزمان در مستطيل سبز هم قضاوت مي کند. اين داور سختکوش به 
دليل کافي نبودن دستمزدش رفتگري را به عنوان شعل دومش انتخاب 
کرده است. در 25 سال گذش��ته او تمام تلاشش را کرده که خللي در 
شغل داوري اش وارد نشود. از جمله مسابقات مهمي که گابريل ويکتوريا 
آنها را سوت زده مي توان به جام جهاني زير 20 سال نيوزلند، کوپا امريکا 

2016 و جام جهاني زير 17 سال هند اشاره کرد. 

دنيا حيدري
    گزارش

خواسته  ملي پوش تيراندازي جانبازان و معلولان از روحاني:

دولت از ورزش جانبازان رفع تبعيض کند 
رونمايي از جانشين ونگر در آرسنال

امري رسماً سکاندار توپچي ها شد
سرمربي جديد آرسنال رس��ماً معرفي شد. اوناي 
امري روز گذش��ته از سوي مس��ئولان باشگاه به 
عنوان س��کاندار جديد انتخاب ش��د و انتشار اين 
خبر در رس��انه هاي جزيره انعکاس زيادي داشت. 
از هفته ها قبل که آرسن ونگر باتجربه حرف از قطع 
همکاري طولاني مدتش با اين تيم انگليس��ي زده 
بود، گمانه زني ها براي يافتن جايگزين مناسب او 
در محافل فوتبالي و خبري آغاز شد. در شرايطي 
برخي اسامي در رسانه ها مطرح مي شد که مسئولان 
آرسنال خونسردتر از هميشه مذاکراتشان را با مربي 
اس��پانيايي پيش بردند و به نظر مي رسد که امري 

از همان ابتدا تنها گزينه اين باش��گاه بوده 
است. برخلاف هميشه پروسه مذاکره با 
سرمربي جديد حاشيه خاصي نداشت 
و سرمربي پيش��ين پاري سن ژرمن 
با درخواست هاي معقول به نيمکت 

توپچي ها رس��يد. امري که قرارداد دو 
ساله اش با پي اس جي به پايان رسيده بود، 
پيشنهاد تيم لندني را پذيرفت تا از فرانسه 

به جزيره نقل م��کان کند. اين 
مربي طي دو سالي که در تيم 
پاريسي حضور داشت شش 
جام قهرماني به دست آورد 

و فصل پيش نيز علاوه بر 
قهرماني لوشامپيونه، 

قهرماني جام حذفي 
را نيز تجرب��ه کرد. 
شکس��ت به رئال 
و ح��ذف از لي��گ 

قهرمانان اما خش��م 
مالک متم��ول پي اس جي را به 
دنبال داشت و مانع تمديد قرارداد 
او ش��د. ب��ا وجود اي��ن عملکرد 

درخشان امري در سويا و کسب سه قهرماني متوالي 
در ليگ اروپا، مديران آرسنال را قانع کرد تا او را به 
عنوان سرمربي جديد خود انتخاب کنند. سرمربي 
46 ساله جانشين ونگري ش��ده که 22 سال همه 
کاره آرس��نال بود. ايوان گازيديس، مدير اجرايي 
آرسنال به امري خوش��امد گفته و براي او آرزوي 
موفقيت کرده است: »اوناي آمار بسيار موفقي در 
دوران مربيگري اش به جا گذاشته و استعدادهاي 
بزرگي را در سراس��ر اروپا معرفي کرده و س��بک 
بازي تيم هاي او نيز با آرسنال هماهنگ است. اين 
مربي بسيار سختکوش ، پرش��ور و باانگيزه است و 
ارزش هايي که داخل و خارج زمين به دنبال 
آن اس��ت، او را به گزينه اي ايده آل براي 
پيش��برد اهداف ما تبديل کرده است. 
درباره تمام گزينه هايي که در فهرست 
ما بودند، بررس��ي هاي دقيقي انجام 
داديم. ويدئوي بازي تيم هايش��ان را 
بررس��ي و آم��ار را مطالعه 
کرديم و ملاقات هايي 
نيز داش��تيم. در 
نهاي��ت اوناي به 
عن��وان بهترين 
گزينه براي فصل 
جديدي از تاريخ 
ما انتخاب ش��د.« 
آرس��نال در اي��ن 
فصل به عنواني بهتر 
از شش��مي در لي��گ 
انگليس دست نيافت. 
بازگش��ت توپچي ها به 
اوج انتظار ه��واداران 
اين تيم از اوناي امري 

است. 

ورزشکاران و مدال آوران ورزش ايران در نشست 
صميمانه با رئيس جمهور خواسته ها و انتظاراتشان 
از مسئولان را بيان کردند. دکتر حسن روحاني در 
اين ديدار ضمن تجليل از تلاش هاي ورزشکاران 
از آنها خواست تا با کسب موفقيت دل مردم را شاد 
کنند: »درست است که قرار گرفتن ورزشکاران 
در س��کوهاي قهرماني حاصل تلاش هاي آنها و 
مربيانشان است، اما بالاتر از اينها باور ورزشکار به 
پيروزي و قهرماني است. اگر باور کنيم حق ما به 
دست آوردن سکو در مسابقات جهاني است، موفق 
مي شويم. دولت در کنار شما ورزشکاران ايستاده و 

به عنوان رئيس جمهور و نماينده ملت در کنار شما 
هستم و متقابلاً از شما هم مي خواهم با تمام وجود 
در کنار ملت ايران بايستيد و دل آنها را در ميادين 

ورزشي شاد کنيد.« 
در ديدار ورزش��کاران با رئيس جمهور برخي از 
چهره هاي ورزش به نمايندگي از ساير ورزشکاران 
پشت تريبون رفتند و ديدگاه هاي خود را مطرح 
کردند. مهدي زماني از جمله اين ورزشکاران بود 
که به نمايندگي از ورزشکاران پارالمپيکي سخن 
گفت. قهرمان تيراندازي جانبازان و معلولان در 
گفت وگو با »جوان« به صحبت هايش در جلسه 
با رئيس جمهور اشاره کرد: »نماينده ورزشکاران 

پارالمپيکي بودم و خواسته هاي مطرح شده هيچ 
کدام شخصي نبود. در مدت کوتاهي که در اختيار 
داشتم، نيازهاي ورزشکاران پارالمپيکي را بيان 
کردم، از جمله اين خواس��ته ها تسريع در ابلاغ 
قانون حماي��ت از ورزش جانب��ازان و معلولان و 
پرداخت به موقع بودجه مصوب پيش از ش��روع 

بازي هاي پاراآسيايي جاکارتا بود.« 
رفع تبعيض حق��وق ورزش��کاران المپيکي و 
پارالمپيکي خواسته ديگر زماني در اين جلسه 
بود: »ب��ه نياب��ت از جامع��ه ورزش جانبازان و 
معلولان از رئيس جمهور خواس��تم تا تبعيض 
بي��ن حقوق و مس��تمري 
المپيکي ه��ا و پارالمپيکي 
را از بين ببرد. اين تبعيض 
در بحث جوايز و پاداش ها 
کام��لًا برط��رف ش��ده و 
اميدواريم در بحث حقوق ها 
نيز برطرف ش��ود، چراکه 
متأس��فانه اختلاف زيادي 
بين حقوق ما و المپيکي ها 
وج��ود دارد.« ملي پ��وش 
تيران��دازي جانب��ازان در ادام��ه در خصوص 
خواس��ته هاي اصلي ورزش��کاران پارالمپيکي 
عنوان کرد: »ابلاغ قانون حمايت از ورزشکاران 
جانب��از و معل��ول و پرداخت به موق��ع بودجه 
اصلي ترين خواسته  ماس��ت، چراکه با پرداخت 
بودجه؛ اردوها، تجهيزات و هزينه هاي ما تأمين 
خواهد شد. از طرفي قصد داشتم از دکتر روحاني 
بخواهم تا وعده دو سال پيش خود را به صورت 
قانوني ابلاغ کند. قرار بود امکانات ورزشي دولتي 
که با بودجه بيت المال ساخته مي شود در اختيار 
مردم قرار گيرد. متأس��فانه فرصت نش��د اين 

خواسته را بيان کنم.«

 شيوا نوروزی
     خبر


